
PROTOKÓŁ NR XLV/09
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 1 października 2009 r.

Sesja trwała od godz. 12.00 do godz. 16.20.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15 zgodnie z listą obecności
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.

W sesji Rady udział wzięli:
- radni według załączonej listy obecności,
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin,
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin,
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin,
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI,
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. RGO,
- Waldemar Kardasz – Radca prawny,
- Józef Staszewski – Prezes Zarządu Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce

Oddział w Żychlinie,
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy, Zastępcę Burmistrza,
Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Kierowników Referatów Urzędu, Sołtysów
i Przewodniczących Zarządów Osiedli, Przedstawicieli Stowarzyszenia „Dzieci
Wojny” w Polsce oraz wszystkie osoby przybyłe na obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej
prawomocność do podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad  zgłoszono następujące zmiany:

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wniósł o wprowadzenie zmiany
do porządku obrad w punkcie 4: „Podjęcie uchwał w sprawach:” poprzez dodanie
dwóch projektów uchwał w podpunktach j) i k) tj.:

j) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kutnowskiemu (projekt tej uchwały dotyczy modernizacji dwóch dróg
powiatowych, jedna na terenie gminy, druga na terenie miasta),

k) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego
przedsięwzięcia pod nazwą „Termomodernizacja Budynków Użyteczności
Publicznej w Gminach Związku Gmin Regionu Kutnowskiego” w ramach
działań Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na
lata 2007-2013 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu
Rozwoju Regionalnego (dotyczy termomodernizacji obiektów użyteczności
publicznej na terenie miasta i gminy).

Wniósł również o zmianę zapisu w punkcie 7 porządku obrad „Przyjęcie Protokołu Nr
XLIV/09 z dnia 21 września 2009 r.” poprzez dodanie: „oraz Protokołu Nr XLIII/09 z
dnia 31 sierpnia 2009 r.”



2

Józef Kowalski – wniósł o wprowadzenie po punkcie 3 porządku obrad punktów 4
i 5 o brzmieniu:
„4. Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie radnego Pana

Roberta Stasiaka.
a) wybór Komisji Skrutacyjnej,
b) ustalenie sposobu głosowania – przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie

odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie,
c) przeprowadzenie głosowania,
d) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu komisji,

podając wyniki głosowania,
e) odczytanie uchwały.

5. Wybór nowego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.
a) wybór Komisji Skrutacyjnej,
b) ustalenie sposobu głosowania – przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie,
c) przeprowadzenie głosowania,
d) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu komisji,

podając wyniki głosowania,
e) odczytanie uchwały.”

Na ręce Przewodniczącej Rady złożył wniosek grupy radnych o odwołanie radnego
Pana Roberta Stasiaka z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie
wraz z załącznikami.

Marek Jędrzejczak – wniósł o wprowadzenie w punkcie 4 porządku obrad: „Podjęcie
uchwał w sprawach:” podpunktu a) o brzmieniu:
„a) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały Nr XXXV/181/2009

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2009 r. w sprawie stwierdzenia
wygaśnięcia mandatu radnego.”

Na ręce Przewodniczącej Rady złożył wniosek grupy radnych wraz z projektem w
sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały Nr XXXV/181/2009 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 25 lutego 2009 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu
radnego.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmian złożonych do porządku
obrad.

Za wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin dotyczącym wprowadzenia zmiany w
porządku obrad polegającej na wprowadzeniu w punkcie 4 „Podjęcie uchwał w
sprawach:” podpunktu j) o brzmieniu:
„j) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kutnowskiemu”
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.

Za wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin dotyczącym wprowadzenia zmiany w
porządku obrad polegającej na wprowadzeniu w punkcie 4 „Podjęcie uchwał w
sprawach:” podpunktu k) o brzmieniu:
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„k) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego
przedsięwzięcia pod nazwą „Termomodernizacja Budynków Użyteczności Publicznej
w Gminach Związku Gmin Regionu Kutnowskiego” w ramach działań Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007-2013
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego”
głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.

Za wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin dotyczącym wprowadzenia zmiany
porządku obrad polegającej na zmianie brzmienia w punkcie „Przyjęcie
Protokołu Nr XLIV/09 z dnia 21 września 2009 r.” poprzez dodanie: „oraz Protokołu
Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r.”
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.

Za wnioskiem radnego Józefa Kowalskiego dotyczącym wprowadzenia po punkcie 3
porządku obrad punktu 4 o brzmieniu:
„4. Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie radnego Pana

Roberta Stasiaka.
a) wybór Komisji Skrutacyjnej,
b) ustalenie sposobu głosowania – przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie

odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie,
c) przeprowadzenie głosowania,
d) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu komisji,

podając wyniki głosowania,
e) odczytanie uchwały.”

głosowało - 8 radnych,
„przeciw” - 4 radnych,
„wstrzymało się” - 2 radnych.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.

Za wnioskiem radnego Józefa Kowalskiego dotyczącym wprowadzenia do porządku
obrad punktu 5 o brzmieniu:
„5. Wybór nowego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

a) wybór Komisji Skrutacyjnej,
b) ustalenie sposobu głosowania – przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie,
c) przeprowadzenie głosowania,
d) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu komisji,

podając wyniki głosowania,
e) odczytanie uchwały.”
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głosowało - 8 radnych,
„przeciw” - 4 radnych,
„wstrzymało się” - 2 radnych.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.

Za wnioskiem radnego Marka Jędrzejczaka o wprowadzenie w punkcie 4 porządku
obrad: „Podjęcie uchwał w sprawach:” podpunktu a) o brzmieniu:
„a) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały Nr XXXV/181/2009

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2009 r. w sprawie stwierdzenia
wygaśnięcia mandatu radnego.”

głosowało - 5 radnych,
„przeciw” - 6 radnych,
„wstrzymało się” - 3 radnych.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Radni: Robert Stasiak, Krzysztof Graska, Jacek Laska, Marek Jędrzejczak i Teresa
Kubicka poprosili o wpisanie ich imiennie do protokołu, że głosowali za wnioskiem
dotyczącym wprowadzenia w punkcie 4 porządku obrad: „Podjęcie uchwał w
sprawach:” projektu uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały Nr
XXXV/181/2009 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2009 r. w sprawie
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.”

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada wniosku nie przyjęła i ogłosiła
5-minutową przerwę w celu przygotowania porządku obrad z przegłosowanymi
zmianami.

W przerwie rozdano radnym porządek obrad Sesji po przegłosowanych zmianach.

Po przerwie.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad ze zmianami.

Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami głosowało -  9 radnych,
„przeciw” -  2 radnych,
„wstrzymało się” -  3 radnych.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym
brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Wręczenie odznaczeń przyznanych przez Stowarzyszenie Dzieci Wojny w

Polsce.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie radnego Pana

Roberta Stasiaka.
a) wybór Komisji Skrutacyjnej,
b) ustalenie sposobu głosowania – przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie

odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie,
c) przeprowadzenie głosowania,
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d) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu komisji,
podając wyniki głosowania,

e) odczytanie uchwały.
5. Wybór nowego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

a) wybór Komisji Skrutacyjnej,
b) ustalenie sposobu głosowania – przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie,
c) przeprowadzenie głosowania,
d) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu komisji,

podając wyniki głosowania,
e) odczytanie uchwały.

6. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) zmiany budżetu gminy na 2009 rok,
b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego

pn.: „Budowa przyłącza cieplnego do budynku przy Placu 29-go Listopada 16
wraz z węzłem grupowym i dokumentacją” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2009 r.,

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego
pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 – Centrum Obsługi
Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

d) oddania nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony na
rzecz Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie,

e) wyrażenia zgody na udzielenie Spółdzielni Mieszkaniowej w Żychlinie
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w
prawo własności nieruchomości,

f) wyłapywania bezdomnych psów na terenie Gminy Żychlin oraz o dalszym
postępowaniu z nimi,

g) zmieniająca Uchwałę Nr XI/51/07 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29
czerwca 2007 r.     w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej,

h) zmieniająca Uchwałę Nr XXII/122/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28
maja 2008 r.    w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych w trybie przetargu
ustnego nieograniczonego,

i) współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Miasta Łowicza w zakresie
wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania
przedszkolnego mieszkańcom Gminy  Żychlin,

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu,
k) wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia pod nazwą

„Termomodernizacja Budynków Użyteczności Publicznej w Gminach Związku
Gmin Regionu Kutnowskiego” w ramach działań Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007-2013
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju
Regionalnego.

7. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu gminy Żychlin za I półrocze 2009 r.
8. Informacja z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 11 czerwca 2009 r. do

15 września 2009 r.
9. Przyjęcie Protokołu Nr XLIV/09 z dnia 21 września 2009 r. oraz Protokołu Nr

XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r.
10. Odpowiedzi na zapytania.
11. Sprawy różne.
12. Zakończenie obrad.
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Do p-tu 2. Wręczenie odznaczeń przyznanych przez Stowarzyszenie Dzieci
Wojny w Polsce.

Zofia Pilarska – Przewodnicząca Rady  - na wniosek Stowarzyszenia „Dzieci Wojny”
w Polsce Oddział w Żychlinie, Zarząd Główny Stowarzyszenia „Dzieci Wojny”,
przyznał odznaczenia niżej wymienionym członkom i sympatykom:
I. Złotym Krzyżem Zasługi Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce zostaną

odznaczeni:
1. Wojciech Popławski – członek,
2. Grzegorz Ambroziak – sympatyk,

II. Błękitnym Krzyżem Zasługi Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce zostaną
odznaczeni:
1. Bronisław Radzymiński – członek,
2. Stanisław Bulski – członek,
3. Tadeusz Staszewski – członek,
4. Jan Pisarek – członek,
5. Małgorzata Sobczak – sympatyk,

III. Medalem Okolicznościowym 35-lecia Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce
zostaną odznaczeni:
1. Tadeusz Koniarek – Wiceprezes Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce

Oddział w Żychlinie,
2. Józef Staszewski – Prezes Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce Oddział

w Żychlinie.
Pan Józef Staszewski został odznaczony na posiedzeniu Zarządu Głównego
w Łodzi.

W imieniu Zarządu Głównego Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce,
odznaczenia wręczy członek Zarządu Głównego, zarazem Prezes Stowarzyszenia
„Dzieci Wojny” Oddział w Żychlinie – Pan Józef Staszewski.

Następnie poprosiła Prezesa Zarządu Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce
Oddział w Żychlinie – Pana Józefa Staszewskiego o zabranie głosu i wręczenie
odznaczeń.

Józef Staszewski – Prezes Zarządu Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce
Oddział w Żychlinie – Stowarzyszenie „Dzieci Wojny” w Polsce Oddział w Żychlinie
liczy 54 członków. Padają pytania, na jakiej podstawie Stowarzyszenie przyznaje
odznaczenia. O odznaczenia członków i sympatyków Stowarzyszenia występuje z
wnioskiem Zarząd Stowarzyszenia Oddział w Żychlinie. Odznaczani są sympatycy
Stowarzyszenia dlatego, że pomagają Stowarzyszeniu, interesują się jego sprawami.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 20-minutową przerwę.

Po przerwie.

Do p-tu 3. Zapytania i wolne wnioski.

Józef Kowalski – wjazd do Przedszkola Samorządowego Nr 1 – droga 1 Maja ma
świeżo położony dywanik, ale przy wjeździe do Przedszkola Samorządowego Nr 1 są
duże kałuże. Zapytał, czy nie można byłoby zrobić wjazdu do Przedszkola?
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Małgorzata Sobczak – chodnik w ul. 1 Maja – mieszkańcy ul. 1 Maja zatrzymali ją
w drodze do Urzędu zwracając uwagę, że w części w której kładziony jest chodnik po
wykonanej kanalizacji, jest on krzywo układany i są w nim duże szczeliny.
Mieszkańcy proszą, aby był większy nadzór nad pracownikami układającymi chodnik,
aby później nie trzeba go było naprawiać.

Jerzy Rosiński – zagrożenie inwazją gryzoni – zbliża się okres jesienny, a więc
czas inwazji ze strony gryzoni. Prosi, aby Burmistrz polecił wszystkim jednostkom na
terenie miasta i gminy, aby w jednym określonym czasie wszyscy wyłożyły trucizny
na gryzonie, gdyż działania pojedynczych osób nie przyniosą właściwego skutku.

Do p-tu 4. Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie
radnego Pana Roberta Stasiaka.

Przewodnicząca Rady – zgodnie z art. 19 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym
odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady następuje na wniosek co najmniej ¼
ustawowego składu rady gminy w trybie określonym w ust. 1 tj. bezwzględną
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady,
w głosowaniu tajnym.

a) wybór Komisji Skrutacyjnej,

Przewodnicząca Rady – § 28 Regulaminu Rady Miejskiej w Żychlinie mówi, że:
„§ 28 ust. 1. Głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna wybrana na sesji
spośród radnych.”
Zaproponowała trzyosobowy skład komisji skrutacyjnej, a następnie poprosiła
o zgłaszanie kandydatów do składu komisji skrutacyjnej.

Robert Stasiak – otrzymał wniosek grupy radnych, uważa że uzasadnienie do
wniosku jest trywialne, a wręcz nie ma żadnego. Mówi się w nim o braku zaufania.
Wie, że jest to już trzecia próba odwołania go z tej funkcji. Wiedział o każdej
poprzedniej próbie odwołania, więc około 5 marca 2008 r. przygotował sobie
odpowiedź.
Ponieważ wniosek nie ma uzasadnienia, do którego chciałby się odnieść
merytorycznie, np. że nie ma odpowiednich kwalifikacji, nie ma odpowiedniego
poczucia godności, nie wypełnia obowiązków radnego, pozwoli sobie odczytać to, co
przygotował w 2008 r.: „Uważam, że wniosek o odwołanie mnie nie jest przejawem
mojej pracy jako Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, jest konsekwencją
wyrażania własnych opinii, przekonania, sądów, kontrolowania i nierzadko
krytykowania różnych posunięć. Są bowiem obok obszarów, w których prowadzone
działania są nieprawidłowe, również obszary, w których widać szereg niedociągnięć,
nietrafnych decyzji, chaosu, przede wszystkim braku rzetelnej wizji.
Oświadczam, że w dalszym ciągu będę wyszukiwał błędy, niedociągnięcia,
kontrolował oraz krytykował, jeśli zajdzie taka potrzeba oraz chwalił i gratulował, gdy
będą ku temu odpowiednie przesłanki. Jestem wierny samemu sobie, swoim
przekonaniom, swoim wyborcom, mieszkańcom, którzy mi zaufali. Były również takie
głosy, żebym sam złożył rezygnację. Postanowiłem, że wolę być odwołany, dlatego
że stracę niewiele. Czy dużo zyskam, w moim przekonaniu – zyskam. Śmieszą mnie
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posunięcia, „żywcem” wzięte z poprzedniej epoki, gdy rządziła jedyna siła
przewodnia, kto się z nią nie zgadzał, był „persona non grata”. Są to działania
sprzeczne z ideą społeczeństwa obywatelskiego, zasadami demokracji, zwykłą
kulturą. Przypominam wszystkim, szczególnie amatorom historii, że zasada „divide et
impera”, czyli „dziel i rządź” nigdy nie doprowadziła do sukcesu i rozwoju, zawsze w
konsekwencji była przesłanką do klęski a „historia est magistra vitae.”

Marek Jędrzejczak – prosi o odczytanie uzasadnienia wniosku w sprawie odwołania
Pana Roberta Stasiaka z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady.

Przewodnicząca Rady przypomniała, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały
wraz z uzasadnieniem. Radni otrzymali również wniosek podpisany przez grupę
radnych.
Następnie odczytała uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie odwołania Pana
Roberta Stasiaka z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady.
Zaproponowała trzyosobowy skład komisji skrutacyjnej i poprosiła o zgłaszanie
kandydatów.

Marek Jędrzejczak – do składu komisji skrutacyjnej zgłosił radnego Krzysztofa
Graskę.

Krzysztof Stefaniak – do składu komisji skrutacyjnej zgłosił radną Jadwigę Melcher
i radną Elżbietę Tarnowską.

Teresa Kubicka – do składu komisji skrutacyjnej zgłosiła radnego Mieczysława
Studzińskiego.

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do składu komisji
skrutacyjnej.

Przewodnicząca Rady – w związku z tym, że zgłoszono 4 kandydatów do składu
komisji skrutacyjnej i wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie,
zaproponowała przyjęcie czteroosobowego składu komisji.

Za przyjęciem czteroosobowego składu komisji skrutacyjnej
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła czteroosobowy skład Komisji
Skrutacyjnej w osobach Krzysztof Graska, Jadwiga Melcher, Elżbieta Tarnowska
i Mieczysław Studziński.
Następnie ogłosiła 20-minutową przerwę celem ukonstytuowania się Komisji
Skrutacyjnej oraz przygotowania stosownej dokumentacji do przeprowadzenia
głosowania tajnego w oparciu o zapisy Statutu.

Po przerwie.
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b) ustalenie sposobu głosowania – przyjęcie Regulaminu głosowania w
sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie,

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej
o przedstawienie Regulaminu głosowania w sprawie odwołania
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

Krzysztof Graska – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał Regulamin
głosowania w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie:
1. „Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady następuje bezwzględną większością

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu
tajnym.

2. Głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna w składzie czteroosobowym,
wybrana spośród radnych.

3. Głosowanie odbywa się za pomocą kart do głosowania wg wzoru załączonego do
niniejszego regulaminu (załącznik nr 1 do regulaminu).

4. Za karty nieważne uznaje się karty całkowicie przedarte na dwie lub więcej części
i nie bierze się ich pod uwagę przy obliczeniach głosów.

5. Za karty nieważne uznaje się również inne niż ustalone do głosowania i nie
opatrzone pieczęcią Rady Miejskiej w Żychlinie.

6. Na karcie do głosowania umieszczono 3 możliwości:
„za”, „przeciw”, „wstrzymujący się”.
Głosujący stawia znak „x” tylko w jednej kratce z lewej strony.

7. Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie przez członka Komisji Skrutacyjnej
wg listy obecności nazwiska radnego, który pobiera kartę do głosowania,
potwierdzając ją podpisem, głosuje, a następnie podchodzi do urny i w obecności
Komisji Skrutacyjnej wrzuca do niej kartę do głosowania.

8. Postawienie znaku „x” w więcej niż jednej kratce, bądź niepostawienie znaku „x”
w żadnej kratce powoduje nieważność głosu.

9. Po przeprowadzeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i
sporządza protokół.

10. Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady następuje, jeżeli liczba głosów „za”
odwołaniem przewyższa połowę liczby radnych obecnych na Sesji i biorących
udział w głosowaniu.

11. Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej."

Do powyższego regulaminu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie
odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

Za przyjęciem Regulaminu głosowania w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Żychlinie głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie regulaminu przez Radę i poprosiła
Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania.
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Regulamin głosowania w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej
w Żychlinie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Robert Stasiak – zapytał, czy może wziąć udział w głosowaniu w sprawie odwołania
go z funkcji.

Waldemar Kardasz – radca prawny – ponieważ nie ma tu mowy o interesie
prawnym radnego, dlatego też nie ma przeszkód prawnych, aby radny mógł wziąć
udział w głosowaniu.

c) przeprowadzenie głosowania,

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie w następujący sposób:
Elżbieta Tarnowska – członek Komisji wyczytywała kolejno nazwiska radnych,
którzy podchodzili do Komisji, pobierali kartę do głosowania potwierdzając jej odbiór
podpisem.
Każdy wywołany radny z otrzymaną kartą podchodził do kabiny zapewniającej
tajność głosowania. Następnie po oddaniu głosu, podchodził do urny i w obecności
Komisji Skrutacyjnej wrzucał  do niej kartę do głosowania.

Po zakończeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna opuściła salę zabierając urnę
z głosami.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

d) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu
komisji, podając wyniki głosowania,

Krzysztof Graska – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół
Komisji dla ustalenia wyników głosowania w sprawie odwołania
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie, z którego wynikało, że 9 głosami
„za”, 5 głosami „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym” radny Pan Robert Stasiak
został odwołany z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) odczytanie uchwały.

Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr XLV/224/09 w sprawie odwołania
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

Uchwała Nr XLV/224/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Wybór nowego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

Przewodnicząca Rady – zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym
Rada wybiera ze swego grona od 1 do 3 Wiceprzewodniczących Rady, bezwzględną



11

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady,
w głosowaniu tajnym.
Z  §  21   ust.  1  Statutu  Gminy  Żychlin  wynika,  że  Rada  wybiera  ze  swego  grona
Wiceprzewodniczącego Rady, a więc w odniesieniu do powyższego zapisu, Rada
dokonuje wyboru jednego Wiceprzewodniczącego Rady.
Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w  Żychlinie.

Józef Kowalski – na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie zgłosił
kandydaturę Pana Bogdana Głuszcza.

Teresa Kubicka – na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie zgłosiła
kandydaturę zgłosiła Pana Jacka Laskę.

Obydwaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.

a) wybór Komisji Skrutacyjnej,

Przewodnicząca Rady zawnioskowała, aby głosowanie tajne w sprawie wyboru
Wiceprzewodniczącego Rady przeprowadziła Komisja Skrutacyjna powołana w
punkcie 4 porządku obrad tj. przy odwołaniu Wiceprzewodniczącego Rady.

Do powyższej propozycji nie wniesiono uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie wniosku.

Za wnioskiem, aby głosowanie tajne w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady
przeprowadziła Komisja Skrutacyjna powołana w punkcie 4 porządku obrad
głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę tj. że głosowanie
tajne w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady przeprowadzi Komisja
Skrutacyjna w osobach Krzysztof Graska, Jadwiga Melcher, Elżbieta Tarnowska
i Mieczysław Studziński.
Następnie ogłosiła 20-minutową przerwę celem przygotowania stosownej
dokumentacji do przeprowadzenia głosowania tajnego w oparciu o zapisy Statutu.

Po przerwie.

b) ustalenie sposobu głosowania – przyjęcie Regulaminu głosowania w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie,

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej
o przedstawienie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Żychlinie.
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Krzysztof Graska – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał Regulamin
głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie:
1. „Wybór Wiceprzewodniczącego Rady następuje bezwzględną większością

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu
tajnym.

2. Głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna w składzie czteroosobowym,
wybrana spośród radnych.

3. Głosowanie odbywa się za pomocą kart do głosowania wg wzoru załączonego do
niniejszego regulaminu (załącznik nr 1 do regulaminu).

4. Za karty nieważne uznaje się karty całkowicie przedarte na dwie lub więcej części
i nie bierze się ich pod uwagę przy obliczaniu głosów.

5. Za karty nieważne uznaje się również inne niż ustalone do głosowania i nie
opatrzone pieczęcią Rady Miejskiej w Żychlinie.

6. Kandydatów na kartach umieszcza się w kolejności zgłoszeń.
7. Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie przez członka Komisji Skrutacyjnej

wg listy obecności nazwiska radnego, który pobiera kartę do głosowania,
potwierdzając ją podpisem, głosuje, a następnie podchodzi do urny i w obecności
Komisji Skrutacyjnej wrzuca do niej kartę do głosowania.

8. Głosować można tylko na jednego kandydata, stawiając znak „x” w  kratce z lewej
strony obok jego nazwiska.

9. Postawienie znaku „x” w więcej niż jednej kratce, bądź niepostawienie znaku „x”
w żadnej kratce powoduje nieważność głosu.

10. W przypadku nie uzyskania przez żadnego z kandydatów wymaganej większości
głosów lub uzyskania równej liczby głosów, głosowanie należy powtórzyć. Gdy
kandydaci ponownie nie uzyskają wymaganej ilości głosów, należy zaproponować
inne kandydatury i przeprowadzić głosowanie stosując zasady ustalone
regulaminem.

11. Po przeprowadzeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i
sporządza protokół.

12. Za wybranego na Wiceprzewodniczącego Rady uważa się kandydata, jeżeli w
głosowaniu tajnym uzyskał taką ilość głosów, których liczba przewyższa połowę
liczby radnych obecnych na Sesji i biorących udział w głosowaniu.

13. Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej.”

Do powyższego regulaminu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie Regulaminu głosowania w sprawie
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

Za przyjęciem Regulaminu głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Żychlinie głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie regulaminu przez Radę i poprosiła
Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania.

Regulamin głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w
Żychlinie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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c) przeprowadzenie głosowania,

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie w następujący sposób:
Elżbieta Tarnowska – członek Komisji wyczytywała kolejno nazwiska radnych,
którzy podchodzili do Komisji, pobierali kartę do głosowania potwierdzając jej odbiór
podpisem.
Każdy wywołany radny z otrzymaną kartą podchodził do kabiny zapewniającej
tajność głosowania. Następnie po oddaniu głosu, podchodził do urny i w obecności
Komisji Skrutacyjnej wrzucał  do niej kartę do głosowania.

Po zakończeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna opuściła salę zabierając urnę
z głosami.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

d) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu
komisji, podając wyniki głosowania,

Krzysztof Graska – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół
Komisji dla ustalenia wyników głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Żychlinie, z którego wynikało, że kandydaci na
Wiceprzewodniczącego Rady otrzymali następującą ilość głosów:
- Bogdan Głuszcz - 9 głosów,
- Jacek Laska - 6 głosów.
Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania na
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie został wybrany radny Pan
Bogdan Głuszcz.

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) odczytanie uchwały.

Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr XLV/225/09 w sprawie odwołania
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

Uchwała Nr XLV/225/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Bogdan Głuszcz – podziękował radnym za wybór jego osoby na funkcję
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Żychlinie.

Do p-tu 6.  Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2009 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy
na 2009 rok.
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty
(3 głosami „za”, przy 1 „przeciw”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy
1 „wstrzymującym się”), Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw”
i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2009 rok.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
budżetu gminy na 2009 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 rok
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   3 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/226/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza cieplnego do budynku przy
Placu 29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i dokumentacją”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza
cieplnego do budynku przy Placu 29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i
dokumentacją” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty
(3 głosami „za”, przy 1 „przeciw”), Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja
Rewizyjna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
„Budowa przyłącza cieplnego do budynku przy Placu 29-go Listopada 16 wraz z
węzłem grupowym i dokumentacją” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na
2009 r.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
„Budowa przyłącza cieplnego do budynku przy Placu 29-go Listopada 16 wraz z
węzłem grupowym i dokumentacją” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na
2009 r.



15

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza cieplnego do budynku
przy Placu 29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i dokumentacją”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
głosowało  - 12 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/227/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego
15 – Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2009 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku
przy ulicy Barlickiego 15 – Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw”), Komisja Oświaty (2 głosami
„za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 – Centrum
Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie projektu uchwały dotyczącego zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja
budynku przy ulicy Barlickiego 15 – Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego
w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r. wypowiedzą się indywidualnie na Sesji
Rady.
Komisja Rewizyjna w drodze głosowania (2 głosami „za”, 2 głosy „przeciw”) nie
wypracowała stanowiska dotyczącego projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja
budynku przy ulicy Barlickiego 15 – Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego
w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
Członkowie Komisji wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady.

Teresa Kubicka – zapytała, ile obecnie gmina ma zaciągniętych kredytów?

Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – na koniec 2009 r., jeśli zaciągniemy
wszystkie planowane kredyty to kwota długu wyniesie 5.934.000 zł.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
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„Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 – Centrum Obsługi Mieszkańców”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego
15 – Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na
2009 r. głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   3 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/228/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) oddania nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas
nieoznaczony na rzecz Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w
Żychlinie,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości
zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko-Gminnej
Biblioteki Publicznej w Żychlinie.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości zabudowanej w
użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w
Żychlinie.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie oddania
nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko-
Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości zabudowanej w
użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w
Żychlinie głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/229/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) wyrażenia zgody na udzielenie Spółdzielni Mieszkaniowej w
Żychlinie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości,
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
udzielenie Spółdzielni Mieszkaniowej w Żychlinie bonifikaty od opłaty z tytułu
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.

OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje zaproponowały 10% bonifikaty od opłaty z tytułu
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.
Z powyższą propozycją Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty
(3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rolna (1  głosem  „za”,  przy
2 „wstrzymujących się”), Komisja Rewizyjna (2  głosami  „za”,  przy  2
„wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na udzielenie Spółdzielni Mieszkaniowej w Żychlinie bonifikaty od
opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na udzielenie Spółdzielni Mieszkaniowej w Żychlinie bonifikaty od
opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie Spółdzielni
Mieszkaniowej w Żychlinie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych,
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/230/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) wyłapywania bezdomnych psów na terenie Gminy Żychlin oraz o
dalszym postępowaniu z nimi,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyłapywania
bezdomnych psów na terenie Gminy Żychlin oraz o dalszym postępowaniu z nimi.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyłapywania bezdomnych psów na terenie
Gminy Żychlin oraz o dalszym postępowaniu z nimi.
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – ze względu na to, że istnieje
rozbieżność pomiędzy tytułem projektu uchwały, a zapisami §§ uchwały poprosił, aby
radni w tytule uchwały zmienili zapis z „wyłapywania bezdomnych psów” na zapis
„wyłapywania bezdomnych zwierząt”.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
wyłapywania bezdomnych psów na terenie Gminy Żychlin oraz o dalszym
postępowaniu z nimi.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyłapywania bezdomnych psów na terenie
Gminy Żychlin oraz o dalszym postępowaniu z nimi głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/231/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

g) zmieniająca Uchwałę Nr XI/51/07 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
29 czerwca 2007 r. w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/51/07
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 czerwca 2007 r. w sprawie powołania komisji
inwentaryzacyjnej.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju i Oświaty zaproponowały do składu komisji inwentaryzacyjnej
radnego Józefa Kowalskiego.
Z powyższą kandydaturą Komisja Rozwoju (2 głosami „za”) i Komisja Oświaty
(2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”)  pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/51/07 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29
czerwca 2007 r. w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej.
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XI/51/07 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 czerwca 2007 r. w sprawie powołania
komisji inwentaryzacyjnej wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady.
Komisja Rewizyjna proponuje do składu komisji inwentaryzacyjnej radnego
Krzysztofa Stefaniaka.
Z powyższą kandydaturą Komisja (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/51/07 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
29 czerwca 2007 r. w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej.

Krzysztof Stefaniak – nie wiedział o tym, że do komisji inwentaryzacyjnej został
zgłoszony radny Józef Kowalski, zatem wycofuje swoją kandydaturę na rzecz p.
radnego.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady poprosiła o wpisanie w projekcie uchwały nazwiska radnego
p. Józefa Kowalskiego i przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej
Uchwałę Nr XI/51/07 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 czerwca 2007 r. w sprawie
powołania komisji inwentaryzacyjnej.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/51/07 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 29 czerwca 2007 r. w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
4 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/232/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

h) zmieniająca Uchwałę Nr XXII/122/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z
dnia 28 maja 2008 r. w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych w
trybie przetargu ustnego nieograniczonego,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXII/122/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 maja 2008 r. w sprawie zbycia
nieruchomości gruntowych w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXII/122/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 maja 2008 r. w sprawie zbycia nieruchomości
gruntowych w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej
Uchwałę Nr XXII/122/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 maja 2008 r. w sprawie
zbycia nieruchomości gruntowych w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXII/122/08 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 28 maja 2008 r. w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych w
trybie przetargu ustnego nieograniczonego głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/233/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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i) współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Miasta Łowicza w zakresie
wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia
wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy  Żychlin,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy
Żychlin z Gminą Miasta Łowicza w zakresie wykonywania zadania oświatowego
dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy
Żychlin.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Żychlin z Gminą
Miasta Łowicza w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego
zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy  Żychlin.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Miasta Łowicza w zakresie wykonywania
zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego
mieszkańcom Gminy  Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie współdziałania Gminy Żychlin z Gminą
Miasta Łowicza w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego
zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy  Żychlin
głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/234/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Kutnowskiemu.

Roman Ostasz – zapytał, które odcinki dróg będą robione w ciągu Kruki–
Kaczkowizna–Zagroby i Żychlin–Luszyn?

Przewodnicząca Rady poinformowała, że droga Kruki–Kaczkowizna–Zagroby
będzie robiona na odcinku Sędki – Zagroby, a droga Żychlin – Luszyn na odcinku  ul.
Łukasińskiego.

Więcej zapytań do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kutnowskiemu głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   3 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/235/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Od godz. 15.55 obecnych 14 radnych – salę obrad opuścił radny Robert Stasiak
zwalniając się u Przewodniczącej Rady.

k) wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia pod
nazwą „Termomodernizacja Budynków Użyteczności Publicznej w
Gminach Związku Gmin Regionu Kutnowskiego” w ramach działań
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na
lata 2007-2013 współfinansowanego ze środków Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
realizację wspólnego przedsięwzięcia pod nazwą „Termomodernizacja Budynków
Użyteczności Publicznej w Gminach Związku Gmin Regionu Kutnowskiego” w
ramach działań Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na
lata 2007-2013 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju
Regionalnego.

Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na realizację wspólnego przedsięwzięcia pod nazwą
„Termomodernizacja Budynków Użyteczności Publicznej w Gminach Związku Gmin
Regionu Kutnowskiego” w ramach działań Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Łódzkiego na lata 2007-2013 współfinansowanego ze środków
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego
przedsięwzięcia pod nazwą „Termomodernizacja Budynków Użyteczności Publicznej
w Gminach Związku Gmin Regionu Kutnowskiego” w ramach działań Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007-2013
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLV/236/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.



22

Do p-tu 5. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu gminy Żychlin za I półrocze
2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Członkowie wszystkich Komisji w sprawie informacji z realizacji budżetu gminy
Żychlin za I półrocze 2009 r. wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady.

Do informacji nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji z realizacji budżetu gminy
Żychlin za I półrocze 2009 r.

Za przyjęciem informacji z realizacji budżetu gminy Żychlin za I półrocze 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji z realizacji budżetu gminy
Żychlin za I półrocze 2009 r. przez Radę.

Informacja z realizacji budżetu gminy Żychlin za I półrocze 2009 r. stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Informacja z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 11 czerwca
2009 r. do 15 września 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Członkowie wszystkich Komisji w sprawie informacji z pracy Burmistrza Gminy
Żychlin za okres od 11 czerwca 2009 r. do 15 września 2009 r. wypowiedzą się
indywidualnie na Sesji Rady.

Uwag do przedłożonej informacji nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła do wiadomości informację
z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 11 czerwca 2009 r. do 15 września
2009 r.

Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 9. Przyjęcie Protokołu Nr XLIV/09 z dnia 21 września 2009 r. oraz
Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r.

Do Protokołu Nr XLIV/09 z dnia 21 września 2009 r. nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.
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Za przyjęciem Protokołu Nr XLIV/09 z dnia 21 września 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r. nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.

Za przyjęciem Protokołu Nr XLIII/09 z dnia 31 sierpnia 2009 r.
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 10. Odpowiedzi na zapytania.

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – udzielił odpowiedzi na
zapytania:
- wjazd do Przedszkola Samorządowego Nr 1 – wspólnie z odpowiednimi

referatami rozważymy możliwość naprawy wjazdu do przedszkola,
- chodnik w ul. 1 Maja – zwiększymy kontrolę przy układaniu chodnika w ul. 1

Maja,
- zagrożenie inwazją gryzoni – spróbujemy skoordynować sprawę

niszczenia gryzoni, aby tę akcję przeprowadziły wszystkie jednostki na
naszym terenie w jednym czasie.

Do p-tu 11. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady –  poinformowała o pismach, jakie wpłynęły do Rady
Miejskiej w Żychlinie:

- odpowiedź na zapytanie p. Jadwigi Melcher z  poprzedniej Sesji Rady,
- zapoznała z pismem RIO w sprawie Uchwały Nr XLII/214/09 z dnia 19 sierpnia

2009 r. dotyczącym umorzenia postępowania nadzorczego dotyczącego w/w
uchwały.

Odczytała zaproszenie Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie na „Benefis
Krystyny Sienkiewicz”, który odbędzie się w dniu 8 października 2009 r. o godz.
16.30 na sali królewskiej „Pod Wierzbą” w Żychlinie.
Radni otrzymali także komunikat dotyczący spotkania w sprawie TBS.

Jadwiga Melcher – interesowały ją działania na naszym terenie dotyczące Alei
Kasztanowej, a nie wykład na temat metod zwalczania szrotówka
kasztanowcowiaczka. Aleja jest zaniedbana, nieprzycinana, uważa, że pracownicy z
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robót publicznych mogliby dokonać przycinki drzew. A jeśli nasi pracownicy tego
zrobić nie mogą, to może należy wynająć odpowiednią firmę do tego celu.
Drogi gminne – po remontach dróg pozostaje grysik ze smołą, przez który było już
wiele wypadków. Mieszkańcy pytają, dlaczego tego nikt nie sprząta z jezdni?

Józef Kowalski – dzwonił do niego mieszkaniec gminy, u którego jest obecnie agent
z Cyfry+. Agent ten powołuje się na Urząd Gminy, że otrzymał pełnomocnictwo na
montowanie bezpłatnych dekoderów.

Marek Jędrzejczak – przed chwilą również otrzymał telefon w tej sprawie. Agent z
Cyfry+ chodzi po terenie gminy i mówi, że wygrał przetarg na założenie 500
darmowych  dekoderów w gminie Żychlin. Zapytał, czy coś w tej sprawie wiadomo
jest Burmistrzowi?

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – Urząd nie ma nic wspólnego z
Cyfrą+, zdementował plotkę mówiącą, że Urząd Gminy wysłał kogokolwiek na teren
gminy z Cyfry+.
Radni otrzymali komunikat dotyczący spotkania w sprawie oferty TBS –
poinformował, że koszty budowy bloków TBS poniesie sam TBS Zgierz, a później w
części mieszkańcy. Na dzień dzisiejszy koszty 1 m2 powierzchni mieszkania o
niższym standardzie (czyli mieszkań na parterze i III piętrze) wynoszą 1.900 zł za 1
m2 oraz 2.000 zł na piętrze I i II. Ceny te oscylują na poziomie cen miast mniejszych
od Zgierza, a więc Aleksandrów Łódzki, Głowno.
TBS zakłada oddanie w przyszłym roku 2 bloków mieszkalnych (16 i 20 mieszkań) za
9-10 miesięcy. TBS prace nad budową bloków już rozpoczął. Od 14 października
będzie przyjmowany nabór na mieszkania, będzie go dokonywał upoważniony
pracownik TBS. Pojawiła się plotka, że za 12.000 zł można sobie zarezerwować
miejsce na liście.

Jerzy Rosiński – w związku z tym, że uczestniczy w drugiej Sesji Rady, zgłasza
swój akces do pracy w Komisji Rewizyjnej. Pewne doświadczenie w pracy w tej
Komisji ma z poprzednich kadencji, a ponadto został wybrany w wyborach
uzupełniających na miejsce radnego Andrzeja Szymańskiego, który był członkiem
tejże komisji. Poza tym przy podejmowaniu niektórych działań, komisja rewizyjna
musi działać w składzie nieparzystym.
Prosi, aby na następnej sesji rady, Rada zajęła się tą sprawą.

Do p-tu 12. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w
Sesji Rady.

Zamknęła XLV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                             Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                            /-/Zofia Pilarska

Protokolant:
M. Charążka
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